
Fra: Gry Anita Kjellstadli <gry-kjellstadli@hotmail.no> 
Sendt: onsdag 5. september 2018 09:36 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Overgang ved Knarvik ungdomsskule  
 
Hei! Eg lurar på korleis skuleborna skal kunne gå trygt til barneskulen frå Juvikstølen? Ved 
ungdomsskulen trengs kvite striper, fartsdump og 30 sone slik eg ser det. Akkurat no er det 
ett (1!) skilt der, og det er vanskelig  





 
 

å sjå om du kjem i bil frå vgs. Kva er det som gjer at det ser slik ut og kor tid vert skulevegen 
trygg igjen?  
Vh Gry Kjellstadli 

 


